

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- These Terms and Conditions are relevant to the Samsung Multi-buy promotion (the "**Promotion**") which is provided by Samsung and designed for its customers purchasing Samsung home appliances models ("**Product(s)**") where they shall be eligible to get the following special discounts ("**Promotional Discount**") upon the purchase of the Products.
- Customers, who purchase (2) Products together, will receive 15 % Promotional Discount on the total amount of the Products.
- Customers, who purchase (3) or more Products together, will receive 20 % Promotional Discount on the total amount of the Products.
- The Promotion and the Promotional Discount is only available to Samsung online customers who only purchase Products at Samsung online shop on the following link: (shop.samsung.com/ae) ("**Online Shop**") in the United Arab Emirates.
- The Promotion is valid from 6 July of 2022 up to the 31th of December 2022 ("**Promotion Period**") and customers shall not be able to avail of the Promotion after the last day of the Promotion Period
- This Promotion is only limited to the below Products:

- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالترويج لـ Samsung Multi- buy ("العرض الترويجي") الذي توفره Samsung لعملائها الذين يشترون أجهزة سامسونج المنزلية ("**المنتج (المنتجات)**") حيث يكونون مؤهلين للحصول على الخصم الحصري التالي ("**الخصم الترويجي**") عند شراء الأجهزة .
- يحق للعملاء الذين يشترون (2) من منتجات من الأجهزة المنزلية معاً، ان يتلقوا خصم 15٪ على المبلغ الإجمالي للمنتجات .
- يحق للعملاء الذين يشترون (3) او أكثر منتجات من الأجهزة المنزلية معاً، ان يتلقوا خصم 20٪ على المبلغ الإجمالي للمنتجات .
- العرض الترويجي و الخصم الترويجي متاحان فقط لعملاء سامسونج عبر الإنترنت الذين يشترون المنتجات من متجر سامسونج عبر الإنترنت فقط على الرابط التالي: (shop.samsung.com/ae) ("**المتجر عبر الإنترنت**") في الإمارات العربية المتحدة .
- هذا العرض الترويجي ساري خلال الفترة الممتدة من 6 يوليو 2021 وحتى 31 ديسمبر 2022 ("مدة سريان العرض الترويجي") ولا يحق للعملاء الاستفادة منه بعد انتهاء مدة سريان العرض الترويجي
- هذا العرض يقتصر فقط على المنتجات أدناه

Product	Category
REF	RF85A92FASR/AE
REF	RF65A90TEB1/AE
REF	RF49A5102B1/AE
REF	RA-F18DBB17/AE
REF	RA-C07KAA/AE
REF	RS64R5331B4/AE
REF	RS62R5001B4/AE
REF	RT58K7057SL/AE
REF	RT50K6357SL/AE
REF	RT46K6237DX/AE
REF	RT38T5Y30S8/AE
REF	RT38K5030S8/AE
REF	RT32K5030S8/AE
REF	RT62K7158SL/AE
REF	RB30N4050B1/AE
REF	RZ32M72407F/AE

الفئة	كود المنتج
REF	RF85A92FASR/AE
REF	RF65A90TEB1/AE
REF	RF49A5102B1/AE
REF	RA-F18DBB17/AE
REF	RA-C07KAA/AE
REF	RS64R5331B4/AE
REF	RS62R5001B4/AE
REF	RT58K7057SL/AE
REF	RT50K6357SL/AE
REF	RT46K6237DX/AE
REF	RT38T5Y30S8/AE
REF	RT38K5030S8/AE
REF	RT32K5030S8/AE
REF	RT62K7158SL/AE
REF	RB30N4050B1/AE

WM	DF60R8600CG/EU		REF	RZ32M72407F/AE	
Air Dresser	DF60A8500HG/SG		WM	DF60R8600CG/EU	
WM	DF10A9500CG/SG		Air Dresser	DF60A8500HG/SG	
WM	DV90T5240AX/GU		WM	DF10A9500CG/SG	
WM	DV80T5220AX/GU		WM	DV90T5240AX/GU	
WM	WD18T6300GV/GU		WM	DV80T5220AX/GU	
WM	WF18T6300GV/GU		WM	WD18T6300GV/GU	
WM	DV16T8740BV/GU		WM	WF18T6300GV/GU	
WM	WD10T554DBN/GU		WM	DV16T8740BV/GU	
WM	WD80TA046BX/GU		WM	WD10T554DBN/GU	
WM	WD90T554DBN/GU		WM	WD80TA046BX/GU	
WM	WW10T554DAN/GU		WM	WD90T554DBN/GU	
WM	WW90T554DAN/GU		WM	WW10T554DAN/GU	
WM	WW90T754DBX/GU		WM	WW90T554DAN/GU	
WM	WW90TA046AE/GU		WM	WW90T754DBX/GU	
WM	WW80TA046AX/GU		WM	WW90TA046AE/GU	
WM	WA10T5260BY/GU		WM	WW80TA046AX/GU	
WM	WD11TP04DSB/GU		WM	WA10T5260BY/GU	
WM	WA12T6260BV/GU		WM	WD11TP04DSB/GU	
WM	WW70T3020BS/GU		WM	WA12T6260BV/GU	
WM	WA18A8376GV/GU		WM	WW70T3020BS/GU	
DW	DW60M6040FS/GU		WM	WA18A8376GV/GU	
DW	DW60M6050FS/GU		DW	DW60M6040FS/GU	
DW	DW60A8050FG/GU		DW	DW60M6050FS/GU	
MWO	MG32J5133AG/SG		DW	DW60A8050FG/GU	
MWO	ME6194ST/XSG		MWO	MG32J5133AG/SG	
MWO	MC28H5015AW/SG		MWO	ME6194ST/XSG	
MWO	MC455THRCR/SG		MWO	MC28H5015AW/SG	
MWO	MS23K3513AW/SG		MWO	MC455THRCR/SG	
MWO	MG402MADXBB/SG		MWO	MS23K3513AW/SG	
MWO	MG23K3515AK/SG		MWO	MG402MADXBB/SG	
MWO	MS23F300EEK/SG		MWO	MG23K3515AK/SG	
MWO	MS32J5133AG/SG		MWO	MS23F300EEK/SG	
VC	VC18M2120SB/SG		MWO	MS32J5133AG/SG	
VC	VS20R9046T3/SG		VC	VC18M2120SB/SG	
VC	VCA-SAE90A/SG		VC	VS20R9046T3/SG	
VC	VCA-SAE903/SG		VC	VCA-SAE90A/SG	
VC	VS15A6031R4/SG		VC	VCA-SAE903/SG	
VC	VS20T7536T5/SG		VC	VS15A6031R4/SG	
VC	VCA-WB650/XSG		VC	VS20T7536T5/SG	
VC	VCC4570S3K/XSG		VC	VCA-WB650/XSG	
VC	VCC4130S37/XSG				
RAC	AR24TRHQKWK/GU				
RAC	AR18TRHQKWK/GU				

RAC	AR18TVFZEWK/GU
RAC	AR24TVFZJWK/GU
RAC	AR18TVFCCWK/GU
RAC	AR24TVFCKWK/GU
ACP	AX40M3030WM/SG
ACP	AX60T5080WD/SG
ACP	AX60M5051WS/SG
BESPOKE	RF85A9111AP/AE
BESPOKE	RB33T3662AP/AE
BESPOKE	RR39T7405AP/AE
BESPOKE	RZ32T7405AP/AE

VC	VCC4570S3K/XSG
VC	VCC4130S37/XSG
RAC	AR24TRHQKWK/GU
RAC	AR18TRHQKWK/GU
RAC	AR18TVFZEWK/GU
RAC	AR24TVFZJWK/GU
RAC	AR18TVFCCWK/GU
RAC	AR24TVFCKWK/GU
ACP	AX40M3030WM/SG
ACP	AX60T5080WD/SG
ACP	AX60M5051WS/SG
BESPOKE	RF85A9111AP/AE
BESPOKE	RB33T3662AP/AE
BESPOKE	RR39T7405AP/AE
BESPOKE	RZ32T7405AP/AE

7. This Promotion may not be combined with any other ongoing or future promotions.
8. This Promotion may not be redeemed for cash and is only applicable **on the Online Shop**.
9. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Promotion Period.
10. Samsung shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or the Promotion.
11. By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to his or her participation in this Promotion, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the UAE and such disputes shall be resolved by the competent courts in Dubai.

7. لا يمكن دمج هذا العرض الترويجي مع أي عروض أخرى سواء حالية أو مستقبلية.
8. لا يمكن استبدال هذا العرض الترويجي بمقابل مبلغ مالي كما ويسري هذا العرض الترويجي فقط على المتجر عبر الإنترنت .
9. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل مدة سريان العرض الترويجي.
10. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع مرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو المشاركة في هذا العرض الترويجي.
11. من خلال المشاركة في هذا العرض الترويجي، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بمشاركته في العرض الترويجي ، يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقاً لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في دبي.